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Bollenstreek ■ De Economic
Board Duin- en Bollenstreek bestaat
al sinds 2018. Reden om de organisa-
tie op te tuigen was het feit dat de
Duin- en Bollenstreek een van de re-
gio’s is die op het gebied van wonen
en recreatie in de top-5 staat. Daar
staat tegenover dat de regio onder-
aan bungelt als het gaat om econo-
mische groei en vestigingsklimaat
voor bedrijven. 

Daar wilden de vijf gemeenten
van de Duin- en Bollenstreek veran-
dering in aanbrengen. Een Econo-
mic Board Duin- en Bollenstreek
werd opgezet en kreeg 21 opdrach-
ten mee. „Daarvan zijn er twintig
uitgevoerd”, vertelt voorzitter Mar-
co Beijersbergen. „Alleen het opzet-
ten van een ondernemershuis is niet
gelukt maar dat is ook gewoon las-
tig. We gaan dat in de nieuwe perio-
de weer proberen.” Kritiek dat de
Economic Board alleen een Vier-
daagse en een kuuroordpredikaat
voor Noordwijk heeft opgeleverd,
zoals in de Lissese raad werd gesteld,
wuift de voorzitter dan ook weg.
„Dan lezen ze onze jaarverslagen
niet goed. Natuurlijk wil je meer en
de volgende stappen zijn ook ambi-
tieuzer. We gaan nu onze eigen
voorstellen schrijven en daar vervol-
gens geld voor zoeken bij rijk, pro-
vincie en groeifondsen. De gemeen-
ten zijn straks maar één speler in het
hele verhaal.”

Zorghotels

Beijersbergen gaat de komende
maanden een nieuwe board samen-
stellen met tien tot vijftien leden. Zij
gaan zich bezig houden met plan-

nen om de economie in de komende
jaren een boost te geven. Daarbij
wordt vooral gekeken naar gezond
toerisme, een duurzame Greenport
en het verbinden van kennisinstitu-
ten. Beijersbergen legt uit: „We den-
ken dan aan het kuuroord maar ook
aan zorghotels en sportief toerisme.
Wat straal je uit als regio en wat kun
je toevoegen? Kun je hier sportieve
vakanties organiseren waarbij ho-
tels en sportorganisaties samenwer-

ken? Daarmee trek je extra toeristen
over een langer seizoen.”

Bij de Greenport denkt hij aan een
levensvatbare landbouwsector met
alle bijbehorende bedrijvigheid.
Voor het verbinden van de kennisin-
tensieve economie wijst hij naar het
space en dronecomplex als voor-
beeld. „Je wilt kennisbedrijven en
de maakindustrie - we hebben al
heel wat kleinere technische bedrij-
ven - combineren. Niet alleen op een

stukje grond in Noordwijk voor wat
startups. Je wilt een gezonde maak-
industrie waardoor het interessant
is om hier te komen. Hetzelfde geldt
voor dronevalley dat nu nog iets lo-
kaals is. Ook daar wil je een aanzui-
gende werking krijgen bijvoorbeeld
doordat het onderwijs er activitei-
ten gaat ontplooien.”

Om de plannen op te stellen en uit
te voeren, moeten in de nieuwe
board meer mensen met een net-

werk en ondernemers komen te zit-
ten. Zij moeten partijen bij elkaar
halen en kijken wat er precies nodig
is. Vervolgens wordt bij verschillen-
de partijen, gemeenten maar ook
andere financieringsbronnen, aan-
geklopt voor de benodigde midde-
len. Voorzitter Beijersbergen: „Op
deze manier willen we de regio in
2026 goed op de kaart zetten. Ik
hoop dat tegen die tijd genoeg in be-
weging is gezet zodat de board zich
daar niet meer mee hoeft te bemoei-
en. Of de board dan overbodig is? Ik
ga er vanuit dat er in 2026 weer nieu-
we uitdagen zijn zoals het opzetten
van middelbaar beroepsonderwijs
in de regio. Dat is met het tuinbouw-
onderwijs helemaal uit de regio ver-
dwenen waardoor je heel veel men-
sen hebt die nu naar hun werk pen-
delen. Als we dat kunnen stoppen
door een andere type banen in de re-
gio, dan wordt de streek ook interes-
santer voor jonge mensen.’’

ECONOMIE ’Regio in 2026 op de kaart zetten’

Economic Board Duin- en

Bollenstreek maakt doorstart
Gezond toerisme, een duurzame Greenport en het verbinden van kennisintensieve sectoren. Dat zijn de hoofdlij-
nen waaraan de Economic Board Duin- en Bollenstreek de komende jaren gaat werken. Hoe ze dat precies gaat
doen, wordt in oktober bekend gemaakt. Dan komt de nieuwe board met concrete plannen. De wethouders van
de betrokken gemeenten ondertekenden vorige week een overeenkomst over de economische samenwerking tot
2026.

Roza van der Veer

De overeenkomst werd getekend in het Space Business Innovation Centre in Noordwijk. FOTO MARCEL VERHEGGEN
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